
Zápisnica  zo zasadnutia  Obecného zastupiteľstva 

        obce Sološnica dňa 13.2.2023 

 

 

miesto konania: Obec Sološnica, zasadacia miestnosť Obecný úrad Sološnica 

čas konania:      13.2.2023   od 18:00 hod. 

 

Prítomní: 

Starostka obce: Anna Čermáková 

Poslanci 9 (deviati):  Ing. Lukáš Blažíček, Ing. Peter Holič, Adrian Kovár, Ing. 

Róbert Kuklovský,  Mgr. Dominik Ralbovský, Ing. Ján Ralbovský, Ing. Peter 

Stanovský, Mgr. Stanislav Stanovský, JUDr. Magdaléna Vláčilíková 

Hlavný kontrolór obce: Ing. Anna Ševerová 

Zapisovateľ: Marta Kuklovská  

Neprítomní:   

Poslanci:  0 

Zasadanie obecného zastupiteľstva viedla:  Anna Čermáková 

1. Otvorenie  zasadnutia a schválenie programu 

Zasadnutie OZ otvorila starostka obce, skonštatovala, že je prítomných všetkých 9 

poslancov, ďalej privítala hlavnú kontrolórku obce, riaditeľky MŠ a ZŠ a  prítomných 

občanov. Oznámila, že sa vyhotovuje zvukový záznam zo zasadnutia pre potreby zápisnice 

a prečítala program OZ.  

 

Program:  

1.  Otvorenie zasadnutia a schválenie programu a určenie zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice 

2. Prerokovanie návrhu VZN č. 1/2023 o podmienkach poskytovania príspevku na 

stravovanie pre dôchodcov 

3. Prerokovanie návrhu Dodatku č.1 k VZN č. 6/2022 o výške príspevkov na čiastočnú 

úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce 

Sološnica 

4. Vyhodnotenie Koncepcie rozvoja MŠ Sološnica za roky 2020 – 2022 a prerokovanie 

návrhu Koncepcie rozvoja MŠ na roky 2023 – 2025 

5. Vyhodnotenie Koncepcie rozvoja ZŠ Sološnica za roky 2018 – 2022   

6.Informácie zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Sološnica 

7. Prerokovanie zámeru BVS – výstavba chlórovne na pozemku vo vlastníctve obce 

Sološnica, parc.č. 816 

8. Prerokovanie a schválenie predložených žiadostí o dotáciu z rozpočtu obce  Sološnica 

a návrhov MOP na rok 2023 

9. Správa o činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2022 a prerokovanie odmeny hlavnej 

kontrolórke obce za rok 2022 



10. Správa veliteľa Hasičského zboru obce Sološnica o technickom vybavení a pripravenosti 

zboru k zásahom k 31.12.2022 

11. Informácia starostky o súdnom spore voči obci – vlastníctvo parcely 232/1 

12. Stav odkanalizovania obce  

13. Interpelácie poslancov 

14. Rôzne 

 
Návrh na uznesenie :  

Obecné zastupiteľstvo v Sološnici  

a) s c h v a ľ u j e      

  program zasadnutia  obecného zastupiteľstva  podľa pozvánky  

b) b e r i e    n a    v e d o m  i e  

určenie zapisovateľa:  Marta Kuklovská, overovateľov:  Mgr. Dominik Ralbovský  a Ing. Ján 

Ralbovský a návrhovú komisiu Ing. Peter Holič  a JUDr. Magdaléna Vláčilíková  

 

Hlasovanie: 

Za: 9 (deviati) poslanci: Ing.Lukáš Blažíček, Ing.Peter Holič, Adrian Kovár, Ing.Róbert 

Kuklovský,  Mgr. Dominik Ralbovský, Ing.Ján Ralbovský, Ing.Peter Stanovský, Mgr.Stanislav 

Stanovský, JUDr. Magdaléna Vláčilíková 

Proti :  nikto  

Zdržal sa : nikto 

Neprítomní: nikto 

 

2. Prerokovanie návrhu VZN č. 1/2023 o podmienkach poskytovania príspevku na 

stravovanie pre dôchodcov 

Starostka oznámila, že na decembrovom zasadnutí OZ boli schválené poplatky za 

stravovanie v ŠJ, kde v diskusii poslanci navrhli zníženie režijných nákladov pre dôchodcov 

formou príspevku pre starobných dôchodcov s trvalým pobytom v obci, ktorí sa stravujú 

v školskej jedálni. Preto bol vypracovaný návrh VZN, ktorý bol zverejnený zákonom 

stanoveným spôsobom.  Poslankyňa Vláčilíková navrhla, či tam nezaradiť aj invalidných 

dôchodcov. Riaditeľka ZŠ povedala, že takýchto stravníkov momentálne nemajú. 

S navrhnutým znížením o 0,70€ za režijné náklady súhlasili všetci poslanci. 

 

Návrh na uznesenie :  

Obecné zastupiteľstvo v Sološnici  

s c h v a ľ u j e  

VZN č.1/2023 o podmienkach poskytovania príspevku na stravovanie pre dôchodcov       

 

Hlasovanie: 

Za: 9 (deviati) poslanci: Ing.Lukáš Blažíček, Ing.Peter Holič, Adrian Kovár, Ing.Róbert 

Kuklovský,  Mgr. Dominik Ralbovský, Ing.Ján Ralbovský, Ing.Peter Stanovský, Mgr.Stanislav 

Stanovský, JUDr. Magdaléna Vláčilíková 

Proti :  nikto  

Zdržal sa : nikto 

Neprítomní: nikto 

 

 



.3. Prerokovanie návrhu Dodatku č.1 k VZN č. 6/2022 o výške príspevkov na čiastočnú 

úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Obce Sološnica 

Riaditeľka ZŠ Mgr.Monika Oravcová informovala prítomných o opätovnom zavedení prípravy 

desiat v školskej jedálni a preto je potrebné poplatky za desiatu zahrnúť do platného  VZN 

formou dodatku. Ďalej starostka informovala o pripomienke od riaditeľky ZŠ, či režijné 

náklady na prípravu stravy budú platiť  v plnej výške 8€/ mesiac aj rodičia detí, ktoré 

nechodia na obedy a budú odoberať iba desiatu. Z diskusie poslancov vyplynul návrh na 

doplnenie Dodatku, že títo rodičia budú platiť polovicu režijných nákladov, t.j. 4€/mesiac. 

 

Návrh na uznesenie :  

Obecné zastupiteľstvo v Sološnici  

s c h v a ľ u j e  

Dodatok č.1 k VZN č.6/2022 o výške príspevkov  na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských  zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Sološnica s doplnením,  že 

režijné náklady pre žiaka, ktorý odoberá len desiatu, sa určujú vo výške 4€ /mesiac. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 (deviati) poslanci: Ing.Lukáš Blažíček, Ing.Peter Holič, Adrian Kovár, Ing.Róbert 

Kuklovský,  Mgr. Dominik Ralbovský, Ing.Ján Ralbovský, Ing.Peter Stanovský, Mgr.Stanislav 

Stanovský, JUDr. Magdaléna Vláčilíková 

Proti :  nikto  

Zdržal sa : nikto 

Neprítomní: nikto 

 

4. Vyhodnotenie Koncepcie rozvoja MŠ Sološnica za roky 2020 – 2022 a prerokovanie 

návrhu Koncepcie rozvoja MŠ na roky 2023 – 2025 

Riaditeľka MŠ Jana Ebrada informovala prítomných, že vyhodnotenie Koncepcie bolo už 

prerokované na Rade MŠ, podrobne uviedla hlavné ciele koncepcie, ktorými sa riadili 

ostatné dva roky a skonštatovala, že splnili všetky naplánované ciele. Ďalej predložila 

Koncepciu na obdobie rokov 2023-2025, kde budú pokračovať v plánovanom 

environmentálnom zameraní MŠ. Chcú naďalej rozvíjať veľmi dobrú spoluprácu s rodičmi, 

ktorí sa ochotne zapájali do brigád a prác na zveľaďovaní priestorov a areálu škôlky. Oba 

predkladané materiály tvoria prílohu k zápisnici. Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, 

prešlo sa  hlasovaniu. 

 

Návrh na uznesenie :  

Obecné zastupiteľstvo v Sološnici  

a) b e r i e    n a    v e d o m  i e   Vyhodnotenie koncepcie rozvoja MŠ  Sološnica za 

roky 2020-2022  

b) s c h v a ľ u j e  Koncepciu rozvoja MŠ Sološnica  na roky 2023 -2025  

 

Hlasovanie: 

Za: 9 (deviati) poslanci: Ing.Lukáš Blažíček, Ing.Peter Holič, Adrian Kovár, Ing.Róbert 

Kuklovský,  Mgr. Dominik Ralbovský, Ing.Ján Ralbovský, Ing.Peter Stanovský, Mgr.Stanislav 

Stanovský, JUDr. Magdaléna Vláčilíková 

Proti :  nikto  

Zdržal sa : nikto 



Neprítomní: nikto 

 

 

5. Vyhodnotenie Koncepcie rozvoja ZŠ Sološnica za roky 2018 – 2022   

Riaditeľka ZŠ Mgr. Monika Oravcová oboznámila prítomných s tým, že koncepcia bola 

vytvorená na 5 rokov a snažili sa všetky stanovené ciele naplniť. Podrobné Správy o 

výchovno-vzdelávacom procese s výsledkami školy boli každoročne predkladané Rade školy 

a OZ. Riaditeľka vyzdvihla, že sa podarilo rozvíjať čitateľskú gramotnosť žiakov a finančnú 

gramotnosť vo všetkých predmetoch na prvom aj druhom stupni. Ďalej povedala, že sa 

žiaci počas obdobia Covidu naučili viac pracovať s informačnými technológiami a 

prezentáciami. Škole sa podarilo získať asistentov pre zlepšenie práce zdravotne 

znevýhodnených žiakov na hodinách. Podarilo sa vybudovať nové odborné učebne, prešlo 

sa na elektronickú komunikáciu s rodičmi aj žiakmi cez program Edu Page. Plné znenie 

Vyhodnotenia Koncepcie rozvoja ZŠ Sološnica za roky 2018 – 2022 je prílohou k zápisnici. 

Poslankyňa Vláčilíková sa spýtala na spoluprácu s rodičmi. Riaditeľka povedala, že mali aj  

brigádu a tiež viacerí rodičia poskytli škole alebo ŠKD menšie sponzorské dary ako papiere 

alebo drobné pomôcky na kreatívnu tvorbu a podobne. 

Ďalej sa poslankyňa Vláčilíková spýtala na automat na sladkosti a sladené nápoje, ktorý je 

umiestnený v škole, nakoľko sa jej to nezdá vhodné. Riaditeľka odpovedala, že ho majú 

zatiaľ na skúšku a nie je ešte podpísaná zmluva.  Z diskusie vyplynulo, že by bolo dobré 

urobiť anketu medzi rodičmi, či chcú, aby v škole takýto automat bol. Riaditeľka súhlasila, že 

anketu určite urobia.  

Poslanec Stanislav Stanovský povedal, že by bolo dobré predstaviť novú koncepciu do 

ďalších rokov, aká je vízia, aby sa škola posunula v rebríčku hodnotenia škôl na vyššiu 

úroveň. Starostka odpovedala, že novú koncepciu už budú predkladať kandidáti na riaditeľa 

ZŠ, keďže v najbližších dňoch bude vypísané výberové konanie na riaditeľa ZŠ. 

Nakoľko už neboli ďalšie otázky, starostka prečítala návrh na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie :  

Obecné zastupiteľstvo v Sološnici  

b e r i e    n a    v e d o m  i e   

 Vyhodnotenie koncepcie rozvoja  ZŠ  Sološnica za roky 2018-2022  

 

Hlasovanie: 

Za: 9 (deviati) poslanci: Ing.Lukáš Blažíček, Ing.Peter Holič, Adrian Kovár, Ing.Róbert 

Kuklovský,  Mgr. Dominik Ralbovský, Ing.Ján Ralbovský, Ing.Peter Stanovský, Mgr.Stanislav 

Stanovský, JUDr. Magdaléna Vláčilíková 

Proti :  nikto  

Zdržal sa : nikto 

Neprítomní: nikto 

 

  

6.Informácie zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Sološnica 

Starostka sa spýtala riaditeľky ZŠ, či sú plánované nejaké väčšie opravy alebo akútne 

zmeny, nakoľko pri schvaľovaní rozpočtu si nedávali žiadnu požiadavku. Na poslednej Rade 

školy bola urobená prehliadka školy pre rodičov a prítomných členov Rady a poslancov OZ, 

aby mali prehľad o vybavení a stave ZŠ. Riaditeľka povedala, že škola by určite potrebovala 

celkovú postupnú rekonštrukciu, ale momentálne nemajú nijaký akútny stav, ktorý by 



potreboval urgentný zásah. Starostka vyzvala riaditeľku a predsedu Rady školy Mgr. 

Víťazoslava Kopanicu na konkretizovanie plánovaných opráv v tomto roku, aby bolo možné 

rátať so  zmenami rozpočtu, ak to bude potrebné. Ďalšie zasadnutie Rady školy bude 

v marci, kde pripravia konkrétne veci na postupnú opravu. Momentálne chcú riešiť stav 

elektrinu, ale keďže ide o veľký projekt, tak vybrali len jednu časť, na ktorú bude cez 

Ministerstvo školstva riešiť ako havarijný stav.  

Starostka informovala, že bude vyhlásené výberové konania na riaditeľa základnej školy. 

Predseda Rady školy Mgr. Víťazoslav Kopanica upozornil, že nové koncepcie uchádzačov 

by sa mali zverejniť na webovom sídle školy. Ďalej informoval, že by chceli zorganizovať cez 

Slovenskú komoru učiteľov školenie na voľbu riaditeľa. 

Ďalšie otázky ohľadom zasadnutia Rady školy neboli, preto sa pristúpilo k hlasovaniu. 

 

Návrh na uznesenie :  

Obecné zastupiteľstvo v Sološnici  

b e r i e    n a    v e d o m  i e   

informácie zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Sološnica  

 

Hlasovanie: 

Za: 9 (deviati) poslanci: Ing.Lukáš Blažíček, Ing.Peter Holič, Adrian Kovár, Ing.Róbert 

Kuklovský,  Mgr. Dominik Ralbovský, Ing.Ján Ralbovský, Ing.Peter Stanovský, Mgr.Stanislav 

Stanovský, JUDr. Magdaléna Vláčilíková 

Proti :  nikto  

Zdržal sa : nikto 

Neprítomní: nikto 

 

7. Prerokovanie zámeru BVS – výstavba chlórovne na pozemku vo vlastníctve obce 

Sološnica, parc.č. 816 

Starostka informovala o žiadosti BVS na umiestnenie zariadenia na chlórovanie vody v obci. 

Keďže ide o pozemok vo vlastníctve obce, potrebujú schválenie Obecným zastupiteľstvom. 

Doteraz chlórovanie robili v šachte, ktorá je na súkromnom pozemku. Robilo sa to ručne. 

Vzhľadom k celkovému zníženiu množstva vody v krajine sa mení aj zloženie vody 

a zámerom BVS je automatizovať chlórovanie vody pre obec Sološnica. Preto je potrebné 

postaviť na pozemku drobnú stavbu. Potrebný je pozemok vo výmere 33m2. Stavba nebude 

na celom pozemku, je tam rátané aj s potrebným ochranným pásmom. K žiadosti bol 

priložený aj návrh GP a návrh umiestnenia. Keďže mali poslanci v diskusii viaceré otázky 

napr. ohľadom frekvencie chlórovania, znaleckého posudku, rozhodli sa, že o schválení 

žiadosti budú rozhodovať až po doplnení znaleckého posudku. 

 

Návrh na uznesenie :  

Obecné zastupiteľstvo v Sološnici  

a) p r e r o k o v a l o   zámer  spoločnosti Bratislavskej vodárenskej spoločnosti  a.s. , 

IČO 35850370  vybudovania verejnoprospešnej stavby  „Sološnica – doplnenie 

dezinfekcie pre obec“  na pozemku vo vlastníctve Obce Sološnica v zmysle návrhu 

GP, vypracovaného  Ing. Ľubicou  Simonidesovou   

b) o d p o r ú č a   žiadateľovi  predložiť znalecký posudok za účelom určenia kúpnej 

ceny pozemku a finančnej odplaty za zriadenie vecného bremena na uvedenom 

pozemku  

 



Hlasovanie: 

Za: 9 (deviati) poslanci: Ing.Lukáš Blažíček, Ing.Peter Holič, Adrian Kovár, Ing.Róbert 

Kuklovský,  Mgr. Dominik Ralbovský, Ing.Ján Ralbovský, Ing.Peter Stanovský, Mgr.Stanislav 

Stanovský, JUDr. Magdaléna Vláčilíková 

Proti :  nikto  

Zdržal sa : nikto 

Neprítomní: nikto 

 

8. Prerokovanie a schválenie predložených žiadostí o dotáciu z rozpočtu obce  

Sološnica a návrhov MOP na rok 2023 

Starostka informovala o podaní 5  návrhov na Malé občianske projekty (MOP)  od občanov a 

4 žiadostí o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce. Žiadosťami sa týždeň pred zasadnutím OZ 

zaoberala komisia pre dotácie. Predseda komisie Ing.Róbert Kuklovský informoval, že pri 

hodnotení projektov brali do úvahy rôzne aspekty, ako verejnoprospešný dosah, početnosť 

cieľovej skupiny a tiež udržateľnosť projektu. V rozpočte bolo vyčlenených viac financií na 

MOP, ako na dotácie na základe predchádzajúcich ročníkov. Keďže v tomto roku prišlo viac 

žiadostí o dotácie, komisia navrhla presunúť časť financií z MOP na dotácie.  MOP navrhujú 

podporiť všetky s malým znížením a u dotácií odporúčajú jednu žiadosť po dohovore 

s predkladateľom nepodporiť.  

Poslanec Stanislav Stanovský povedal, že si myslí, že v takýchto ťažkých časoch, keď 

nemáme dostatok financií na mnohé veci, by sa malo šetriť aj v tejto oblasti  a preto navrhol 

znížiť dotáciu aj na projekt Festival na 4 sudoch ako u ostatných projektov. 

Poslanec Kovár nesúhlasil, lebo si myslí, že suma nie je vysoká a je to celodenný program 

pre občanov a treba podporiť a zachovať kultúru aj v ťažkých časoch.  

Po dlhšej diskusii prebehlo pomocné hlasovanie k žiadostiam oproti predloženému návrhu 

komisie: na podporu Festivalu 1180€, 3 športové udalosti v sume 800 € a Počítačové 

modelovanie 520€. Za predložený návrh v pomocnom hlasovaní hlasovalo 7poslancov. 

Starostka potom prečítala návrh na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie :  

Obecné zastupiteľstvo v Sološnici  

a) s c h v a ľ u j e   

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2023 v súlade s § 14 odst. 2 písm. b, c 

Bežný rozpočet – výdavky:  

01.110 Orgány verejnej správy         

630 tovary  a služby  49387,00 48887,00  -500 

 

09.500 dotácie             

640 bežné transfery (občiansk. zdr. +ZUŠ) 2200,00 2700,00  +500 

Presun finančným prostriedkov – tovary a služby z MOP  na dotácie v súlade s VZN 

 

  2023 I. zmena 



Bežné príjmy 1711076,00 1711076,00 

Bežné príjmy RO 88945,00 88945,00 

Bežné výdavky 733265,00 733265,00 

Bežné výdavky RO 911195,00 911195,00 

Výsledok bežného rozpočtu 155561,00 155561,00 

  

  
Kapitálové príjmy 0,00 0,00 

Kapitálové príjmy RO 0,00 0,00 

Kapitálové výdavky 558570,00 558570,00 

Kapitálové výdavky RO 0,00 0,00 

Výsledok kapitálového rozpočtu -558570,00 -558570,00 

  

  
Finančné operácie - príjmy 455000,00 455000,00 

Finančné operácie RO 0,00 0,00 

Finančné operácie - výdavky 0,00 0,00 

Finančné operácie- výdavky RO 0,00 0,00 

Výsledok finančných operácií 455000,00 455000,00 

  

  
Hospodárenie celkom 51991,00 51991,00 

  

 

b)  b e r i e   n a   v e  do m  i e   

    správu Komisie pre dotácie o predložených žiadostiach na poskytnutie dotácií z rozpočtu obce Sološnica    

    a návrhy na Malé občianske projekty na rok 2023  

c)  s c h v a ľ u je   poskytnutie  dotácií   z rozpočtu obce na rok 2023 v zmysle VZN č. 3/2019 o poskytovaní    

    dotácií z rozpočtu obce Sološnica  

 

p.č.  Predkladateľ  Názov projektu  Požadovaná 
suma dotácie v 
€  

 výška dotácie  

1. Iron Athlet  Zlepšenie technického a tréningového 
vybavenie o.z. používaného v príprave 
na svetové súťaže  

1500 €  0 € 

2.  Materina dúška  Festival na 4 sudoch  1500 €  1180€ 

3. Iron Athlet 3 športové udalosti v obci  1300 €  800€ 

4. ZRPŠ pri ZŠ 
Sološnica  

Počítačové modelovanie a 3D tlačiareň     520€ 520€ 

 Celkom   4. 820€  2.500€ 



 

 

d)  schvaľuje realizáciu a financovanie Malých občianskych projektov na rok 2023 :  

P.č. Predkladateľ Názov projektu 

Požadovaná suma   

€  

Schválená  suma v 

€  

      

  

1. 

Zuzana Šiškovičová  

a obyvatelia Peterklínskej 

ulice  Svetlo v tme  500€ 400€ 

2. 

Veronika Kovárová 

a obyvatelia z Betlehemu Hojdačka pre deti    500€ 400€ 

3. 

Eliška Biksadská a rodičia 

detí zo ZŠ 

Edukačné aktivity v ŠKD 

v ZŠ Sološnica   500€ 400€ 

4. 

Eliška Biksadská a rodičia 

detí z MŠ Edukačné aktivity detí v MŠ 500€ 400€ 

5. 

Lýdia Vláčilíková, Marta 

Čermáková a Zuzana 

Šiškovičová  Prepájame generácie  450€ 400€ 

 SPOLU  2. 450 € 2.000€ 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 (deviati) poslanci: Ing.Lukáš Blažíček, Ing.Peter Holič, Adrian Kovár, Ing.Róbert Kuklovský,  

Mgr. Dominik Ralbovský, Ing.Ján Ralbovský, Ing.Peter Stanovský, Mgr.Stanislav Stanovský, JUDr. 

Magdaléna Vláčilíková 

Proti :  nikto  

Zdržal sa : nikto 

Neprítomní: nikto 

 

9. Správa o činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2022 a prerokovanie odmeny 

hlavnej kontrolórke obce za rok 2022 

Hlavná kontrolórka predložila Správu o činnosti obce za rok 2022, informovala 

o vykonávaných kontrolách počas celého roka. Na OÚ bolo vykonaných päť veľkých kontrol 

a jedna kontrola bola v ZŠ. 

Materiál v plnom znení tvorí prílohu k zápisnici. 

Starostka ďalej navrhla odmenu hlavnej kontrolórke vo výške 10% z mesačných platov za 

obdobie  január 2022 – december 2022 v sume 478€. Nikto z prítomných poslancov nemal 

ďalšie návrhy. 

  

Návrh na uznesenie :  

Obecné zastupiteľstvo v Sološnici  

a) b e r i e   n a     v e d o m i e  



Správu o činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2022 

b) s c h v a ľ u j e 
 odmenu hlavnej kontrolórky obce  vo výške 478€, t.j. 10 %  z mesačných platov za obdobie  

január 2022 – december 2022 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 (deviati) poslanci: Ing.Lukáš Blažíček, Ing.Peter Holič, Adrian Kovár, Ing.Róbert 

Kuklovský,  Mgr. Dominik Ralbovský, Ing.Ján Ralbovský, Ing.Peter Stanovský, Mgr.Stanislav 

Stanovský, JUDr. Magdaléna Vláčilíková 

Proti :  nikto  

Zdržal sa : nikto 

Neprítomní: nikto 

 

10. Správa veliteľa Hasičského zboru obce Sološnica o technickom vybavení 

a pripravenosti zboru k zásahom k 31.12.2022 

Starostka vyzvala veliteľa Ing.Jána Ralbovského na predloženie Správy o technickom 

vybavení a pripravenosti zboru k zásahom k 31.12.2022 v zmysle Požiarneho poriadku obce. 

Veliteľ DHZ obce informoval, že zbor má 17 členov s rôznymi odbornosťami. 15 členov sa 

zúčastnilo preškolenia z poskytovania prvej pomoci a obsluhy defibrilátora, ktorý má obec 

k dispozícii. Členmi DHZ obce sú vlastne členovia Dobrovoľného hasičského zboru, ktorí 

spĺňajú  zákonné požiadavky a sú schopní zásahovej činnosti.   Ďalej povedal, že vykonali 7 

výjazdov, z toho 4-krát  zasahovali pri požiaroch a 3 boli technické zásahy. V rámci obce 

evidujú 4 výjazdy. Tiež informoval o zakúpení nových prostriedkov na zdolávanie požiarov. 

Poslednou informáciou bolo, že v októbri začala výstavba novej hasičskej zbrojnice.  

Starostka povedala, že hasiči ako občianske združenie dostali  na Výročnej schôdzi  

ocenenie za ich činnosť a poďakovala všetkým za ich aktivitu nielen pri zásahoch ale aj na 

súťažiach a podujatiach v obci.  

 

Návrh na uznesenie :  

Obecné zastupiteľstvo v Sološnici  

b e r i e   n a     v e d o m i e  

Správu veliteľa Hasičského zboru obce Sološnica o technickom vybavení a pripravenosti 

zboru k zásahom k 31.12.2022 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 (ôsmi ) poslanci: Ing. Lukáš Blažíček, Ing. Peter Holič, Adrian Kovár, Ing. Róbert 

Kuklovský,  

Mgr. Dominik Ralbovský, Ing. Peter Stanovský, Mgr. Stanislav Stanovský, JUDr. Magdaléna 

Vláčilíková 

Proti:  nikto  

Zdržal sa: 1  ( jeden): Ing. Ján Ralbovský 

 

11. Informácia starostky o súdnom spore voči obci – vlastníctvo parcely 232/1 

Starostka vzhľadom k novému zloženiu OZ informovala  o prebiehajúcom súdnom spore vo 

veci vlastníctva parcely č.232/1 vo výmere 148m2, nachádzajúcej sa v hornej časti obce ako 

je nová cesta pri dome p.Halasovej. Obec v minulosti pred výstavbou v danej lokalite 

odkúpila časť pozemku ešte od starých rodičov navrhovateľov bratov Biksadských a pri 

stavebných konaniach u p. Halasovej bolo zistené nesprávne zakreslenie na katastri. Po 



premeraní pozemku geodetom bolo zistené, že výmera pozemku navrhovateľov súhlasí  so 

skutočnou výmerou uvedenou na  príslušnom LV a dotknutý pozemok mal byť vo vlastníctve 

obce. Prebehla oprava zápisu, ale navrhovatelia stále trvajú na tom, že táto časť pozemku 

s výmerou 148m2 patrí im a domáhajú sa súdnou cestou jej vrátenia vydržaním. Momentálne 

súd nariadil obci zákaz nakladania s predmetným majetkom ako i úhradu poplatkov pre 

navrhovateľov spojených s podaním návrhu.  

 

Návrh na uznesenie :  

Obecné zastupiteľstvo v Sološnici  

b e r i e   n a     v e d o m i e  

 informáciu o súdnom spore o vlastníctvo parcely 232/1, k.ú. obce Sološnica 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 (deviati) poslanci: Ing.Lukáš Blažíček, Ing.Peter Holič, Adrian Kovár, Ing.Róbert 

Kuklovský,  Mgr. Dominik Ralbovský, Ing.Ján Ralbovský, Ing.Peter Stanovský, Mgr.Stanislav 

Stanovský, JUDr. Magdaléna Vláčilíková 

Proti :  nikto  

Zdržal sa : nikto 

Neprítomní: nikto 

 

12. Stav odkanalizovania obce  

Starostka predložila poslancom grafický prehľad stavu kanalizácie v obci s prehľadom, či 

a kedy bolo vydané stavebné povolenie alebo územné rozhodnutia a tiež, či je daná vetva 

skolaudovaná. Projekt kanalizácie ju rozdeľuje na jednotlivé etapy, pričom nie na všetky 

etapy je vyhotovená projektová dokumentácie.  Na časť kanalizácie v lokalite Hlavná cesta 

(2časti) a posledná ulica smerom na Pl.Podhradie je vydané aj územné aj stavebné 

povolenie, ale nie sú zrealizované. Je to v súčasnosti jediná vetva s kompletným povolením. 

Preto sa na túto vetvu v januári mohol podať projekt na dotáciu z Envirofondu, kde tieto 

povolenia vyžadujú. Ide o časť kanalizácie, ktorú obec z vlastných zdrojov asi nedokáže 

vybudovať, nakoľko cena je v sume cca 800.000€.  Ostatné vetvy ešte nemajú úplnú 

dokumentáciu vybavenú. Vetvy Záhumnie a Potoky a časť starej cesty k benzínke majú 

projekty len k územnému konaniu, ktoré sú už nedostatočné k stavebnému povoleniu a bude 

nutné urobiť nové projekty Nevieme presne aký bude aktuálny rozpočet na jednotlivé vetvy, 

ale predpoklad je cca 880-920€/bm, ale môže to byť aj viac podľa umiestnenia kanalizácie 

napr. na hlavnej ceste to môže byť až do 1500€ / 1 bm.  V súčasnej dobe prebieha územné 

konanie  časť od Hoštákov po starú cestu. Rozhodnutie, ktorá vetva sa bude najbližšie robiť 

je na poslancoch. Starostka ďalej informovala, že obec má stále problémy zapojiť sa do 

žiadostí na dotácie, lebo buď sme malá obec do 2000 obyvateľov a preto nie sme oprávnení 

žiadatelia lebo patríme do bratislavského kraja, ktorý nie je oprávnený podávať žiadosti 

v mnohých výzvach.  

Momentálne je odkanalizovaných 62% obce a keby vyšiel teraz podaný projekt dosiahli by 

sme 71% odkanalizovania.  

V obecnom rozpočte bola vyčlenená na budovanie kanalizácie suma 200.000€. Na každú 

časť môže byť cena projektov iná, lebo to záleží od viacerých faktorov, ktoré do toho 

vstupujú. Starostka povedala, že teraz je nutné dopracovať projektovú dokumentáciu 

k stavebnému konaniu, ďalej je rozbehnuté územné konanie na časť od Ypsylonky v 

Hoštákoch a stará cesta a uvidí sa ako dopadne aktuálne podaný projekt na Envirofonde. 



Poslanec Blažíček sa spýtal, prečo sa robí projekt práve na starú cestu. Starostka povedala, 

že tam je cesta vo veľmi zlom stave a je určite nevýhodné urobiť tam novú cestu a potom ju 

pri budovaní kanalizácie ju rozbiť. Takto uvažovalo predchádzajúce OZ a preto sa plánovalo 

pokračovať v tejto časti obce. Nadväzuje  to na jestvujúcu kanalizáciu a teda  pripojenie by 

bolo plynulé.  

Odišiel poslanec Adrian Kovár. 

Poslanec Stanislav Stanovský povedal, že ulica hore do Potokov je najstaršou ulicou v obci 

a teda by si zaslúžila skôr vybudovať kanalizáciu ako nové domy na ulici smerom 

k benzínke. V tejto lokalite by sme možno mohli zatiaľ rozmýšľať nad zhutneným cesty 

asfaltovou drťou, aby cesta bola prejazdná.  

Poslanec Peter Stanovský sa tiež priklonil k budovaniu kanalizácie v časti obce smerom do 

Potokov, lebo tu bývajú starousadlíci, ktorí platia obci dane dlhé roky a obyvatelia 

novopostavených domov na ceste k benzínke tu mnohí nemajú ani trvalý pobyt. 

Starostka nakoniec zhrnula, že sa bude riešiť projektová dokumentácia na  ďalšie vetvy k 

stavebnému konaniu, zistí ceny za projektové dokumentácie a bude o tom informovať 

poslancov.    

Návrh na uznesenie :  

Obecné zastupiteľstvo v Sološnici  

b e r i e   n a     v e d o m i e  

informáciu o stave odkanalizovania obce Sološnica 

 
hlasovanie: 

Za: 8 (ôsmi ) poslanci: Ing. Lukáš Blažíček, Ing. Peter Holič, Ing. Róbert Kuklovský,  

Mgr. Dominik Ralbovský, Ing. Ján Ralbovský, Ing. Peter Stanovský, Mgr. Stanislav 

Stanovský, JUDr. Magdaléna Vláčilíková 

Proti:  nikto  

Zdržal sa: nikto  

Neprítomní: 1 ( jeden): Adrian Kovár 

 

18. Interpelácie poslancov 

Poslanec Stanislav Stanovský požiadal o predloženie zoznamu projektov, ktoré sa podávali 
v minulom roku. Ďalej sa spýtal, či je možné zorganizovať stretnutie so zhotoviteľom 
a stav.dozorom ohľadom výstavby novej hasičskej zbrojnice, aby si urobili poslanci obraz 
v akom stave sa stavba nachádza.  

 

19. Rôzne 

Starostka informovala poslancov, že pri plánovaní plynofikácie zdrav.strediska sa zistilo, že 

pozemok pod budovou, ktorej vlastníkom je obce má vo vlastníctve Slovak Telekom. Bude 

sa riešiť oprava zápisu na katastri, pretože tam určite v minulosti prišlo k chybe v zápise. 

Ďalej starostka informovala o predbežnej cene na umiestnenie  fotovoltaických panelov na 

ČOV, kde máme veľký odber elektriny a bolo by zrejme výhodné využiť túto alternatívu.  

 

 

Na záver starostka všetkým prítomným poďakovala  a ukončila zasadnutie OZ. 



 
Ukončenie zasadnutia: 21:46 hod. 
 
 
V Sološnici, 20.2.2023 

 

Starostka:      Anna Čermáková             ______________________________ 

Overovateľ:    Mgr. Dominik Ralbovský  ______________________________ 

            Ing. Ján Ralbovský          ______________________________  

Zapisovateľ :  Marta Kuklovská              ______________________________ 


